
Sessió 17/01/2022
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 17 DE GENER DE 2022.

Hi assistissen les entitats i senyors/es següents:

Club Espeleologia i Escala Cocentaina: MªJose Guillem Garcia, Club Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan 
Ujaldon Reche, GRE Futbol Sala Castell de Cocentaina: Oscar Garcia Escrivá, Club Patinatge Artístic 
Cocentaina: Montserrat Lucas Perez, Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Aeromodelismo 
Alcocer: Antonio Angel Pascual, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Patricia Gilabert Piera, Grup Esplai 
Esportiu Futbol Sporting Contestà: Sergio Hidalgo Selles, Club Judo Cocentaina: Jose Albadalejo Miralles, 
G.P.M. Unides Podem-Esquerra Unida: Miguel Angel Castelló Garfella.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina,  a les  dènou trenta-cinc  hores,  del  dia  dèsset  de gener de 2022, es reuneixen a la  sala 
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de 
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Iván.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.     

2. Subvenció als joves esportistes del municipi de Cocentaina. Valoració i quanties.  

Iván.- pren la paraula per a informar de que una vegada ja tenim tots els documents de totes i tots els joves  
esportistes que han sol·licitat l’ajuda, i una vegada realitzat l’estudi d’aquest, els imports són els següents:

Paula Santonja Moya 625,00 €
Óscar Giner Gosálbez 1.250,00 €

Laura Romero Sanjuan 1.000,00 €
Laura León Gilabert 875,00 €

Malena Solbes Martinez 1.250,00 €

TOTAL SUBVENCIÓ 5.000,00 €

Octavio.- aquestes són els 5 esportistes que han sol·licitat l’ajuda i aquestes les quantitats que han quedat, una 
vegada aprovat en junta de govern els notificaran als interessats amb els imports que els corresponen i tindran 
que justificar-ho amb les factures. 

Miguel Angel Castelló.- pregunta si es pot saber qui són les i els joves esportistes que han sol·licitat l’ajuda i de 
quin club són i els mèrits esportius que tenen, amb la finalitat de saber d’ells i de conèixer-los a totes i tots ells.

Iván.- contesta que no hi ha cap problema en informar dels mèrits esportius dels 5 esportistes i quin club són, 
vos ho fem arribar per a que totes les entitats coneguen d’elles i d’ell.  

3. Despatx extraordinari

Octavio.-  comenta  que la  sèrie  de projectes  i  actuacions  que vos  vàrem informar  que es  tirarien  avant  al  
poliesportiu ja pràcticament totes elles ja estan realitzades, entre elles:
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• Canvi de superfície en la pista de tennis de gespa artificial.
• Obres de reparació, manteniment i millora de diferents espais: 

▪ L’entrada principal a les instal·lacions, amb una millora de l’accés i la il·luminació d’aquesta. 

▪ Pavimentació de la zona enjardinada al voltant de la pista central i el pavelló.

▪ Condicionar un mur en mal estat i rehabilitar la graderia de la pista poliesportiva «Agorespace».

• Canvi de cristalls laminats de seguretat per als fons de la pista del pavelló principal.

• Millora del tancament dels fons de la pista coberta.

• Adquisició de diferents gàbies de magatzematge per a material esportiu.

• Compra de una màquina fregadora per a manteniment i neteja dels paviments de les instal·lacions 

esportives. 

• Substitució de les banquetes i dels protectors dels aspersors de reg del camp de futbol de La Morera.

• Per altra banda, i gràcies a l’ajuda de Diputació d’Alacant al PLAN + CERCA 2020, s’ha pogut realitzar 

un canvi de gespa artificial al camp de futbol de la Morera. 
      
4. Precs i preguntes.

Miguel Angel Castelló.- comenta que el camp de gespa de La Morera, ara que ja està el cautxú i la gespa  
col·locada, que quan xafes la gespa dona la sensació de que està el camp molt pesat, per si és així o sols és la  
sensació, però que quan xafes el camp de la Via no dona eixa sensació. 

Octavio.- contesta que sí que dona eixia sensació però que és perquè encara no s’ha utilitzat. Que al camp de la  
Via quan es va fer nou també li va passar i amb el temps va al lloc, deu de ser normal eixa sensació.
           
 
I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:05 hores, dels quals, com a secretari, que ho 
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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